

Styrelsemöte

Tid: 2016-05-31 kl. 17:15-19:00

Plats: Sektionsrummet

Närvarande: Julia Wistrand, Amanda Jönsson, Hanna Falk, Isa Welander, Johanna Lenhammar och Johanna Nyrén.

Dagordning

1. **Mötet öppnas**
2. **Godkännande av arbetsordningen**
3. **Val av sekreterare och justerare**
4. **Inlägg av övriga frågor**
5. **Fastställande av dagordningen**
6. **Minutrundan**
7. **Åtgärder från åtgärdslistan från senaste mötet**
8. **Ordförande UU**
9. **Ordförande SU**
10. **Ordförande NLU**
11. **Ekonomiansvarig**
12. **Sponsansvarig**
13. **Medlemsansvarig**
14. **Informationsansvarig**
15. **Styrelseordförande**
16. **Diskussionspunkter**
 - 16.1 Nolle-P
 - 16.2 Ytterligare styrelsemedlem
 - 16.3 Datum höstmötet
17. **PULS-väska och märken**
18. **Äskning PAmp Nollan**
19. **Äskning PAmp faddrar**
20. **Externa organisationer**
21. **Kalendern**
22. **Övriga frågor**
 - 22.1 Dröjsmålsränta
 - 22.2 PULS-fika
 - 22.3. Avtalsbrott
23. **Åtgärdslista**
24. **Nästa möte**
25. **Mötet avslutas**

Ordförande: Isa Welander

Sekreterare: Hanna Falk

Justerare: Amanda Jönsson

Dagordning

1. Mötet öppnas

2. Godkännande av arbetsordningen

3. Val av sekreterare och justerare

Hanna Falk till sekreterare och Amanda Jönsson till justerare.

4. Inlägg av övriga frågor

22.1 Dröjsmålsränta

22.2 PULS-fika

22.3 Avtalsbrott

5. Fastställande av dagordningen

Mötet fastställer dagordningen

6. Minutrundan

7. Åtgärder från åtgärdslistan från senaste mötet

Johanna N: Hör med Peter om Masterns schema (och BVG).

Julia: Hör med Masterns SU och BVGs SU om förslag på "PULS-dag" 25/8.

Alla: Läs igenom stadgar och policy där man ser över vad man skulle behöva förändra.

Felicia och Isa: Ser över om de kan skriva ut visitkort.

Amanda och Felicia: Ser över beställning av fotoalbum.

Johanna N: Formulera en text kring fikan.

Hanna: Ser över om det finns en brevlåda att sätta upp.

Isa: Kollar på roll-up.

Alla: Peppa BBQ!

8. Ordförande UU

Haft möte med HR-dagen, det kommer tyvärr inte bli någon karriärvecka då eventen liknar varandra för mycket.

Kursuppföljningsmöte med Peter Nilsson.

Fört diskussion med VB angående utbildningsbevakarna.

Tagit reda på terminsstart för BVG och Master.

9. Ordförande SU

Har fixat sektionsrummet.

Styrelse-BBQ för PULS-medlemmar.

Ordförande: Isa Welander

Sekreterare: Hanna Falk

Justerare: Amanda Jönsson

Haft möte med KK om samarbete, blev bra.

Upptagsmöte med BVGs nya arbetsgrupp, har fört in i testamente om inval.

Mycket funderingar på stadgeändringar.

Möte med Juristgruppen.

10. Ordförande NLU

Representant för PULS i ett nätverk.

Fått kvartalsrapport från samtliga arbetsgrupper.

Startat upp grupper på LinkedIn.

11. Ekonomiansvarig

Fixat inför och genomfört PULS BBQ.

Möte med Linnéa.

Möte med Isa.

StuFF-möte.

Kontakt med Sofia om OTR.

12. Sponsansvarig

Möte med HR-dagen om avtal.

Möte med Johanna N om spons-budget.

Fixat inför och genomfört BBQ.

Fixat sektionsrummet.

Möte KK, nytt avtal på gång.

Möte med Juristgruppen.

13. Medlemsansvarig

PULS-BBQ.

Haft hämtning av soffan med Hjärta till hjärta.

Beställt fotoalbum samt köpt ramar och skruv till sektionsrummet.

Fixat sektionsrummet!

14. Informationsansvarig

Lagt in annonser från Studybuddy, Sveriges HR-Förening och Sellhelp.

Förberett och hållit i grillkvällen - så lyckat!

Gjort i ordning i sektionsrummet.

15. Styrelseordförande

Börja diskutera datum för höstmötet.

Ordförande: Isa Welander

Sekreterare: Hanna Falk

Justerare: Amanda Jönsson

Fundera på aktiviteter inför hösten.
Ska skriva på avtal för OTR i nästa vecka.

16. Diskussionspunkter

16.1 NolleP

Mötet diskuterar angående årets Nolle-P.

16.2 Ytterligare styrelsemedlem

Mötet diskuterar tankar kring att lägga till en ny post i styrelsen.

16.3 Datum höstmötet

Diskuterar när årets höstmöte bör ske.

17. PULS-väska och märken

Mötet tar beslut om att sälja väska och märken på PULS-fikan.

18. Äskning PAmp Nollan

Mötet beslutar att godkänna äskningen, då det går i enlighet med PULS-vision om att sänka priserna.

19. Äskning PAmp Faddrar

Förslag 1: Godkänna äskningen i sin helhet. Mötet avslår äskningen.

Mötet lägger fram ett nytt förslag.

Förslag 2: Godkänna halva äskningen på 20x36. Mötet röstar igenom förslaget.

20. Externa organisationer

21. Kalendern

22. Övriga frågor

22.1 Dröjsmålsränta

Mötet bordlägger punkten.

22.2 PULS-fika

Beslut om att ge Johanna N och Amanda utrymme att köpa något skoj för 200 kr extra inför sista PULS-fikat.

22.3 Avtalsbrott

Mötet diskuterar avtalsbrott gällande
On the Rocks 2015.

23. Åtgärdslista

Hanna och Felicia: Ser över en arbetsbeskrivning för nya styrelsemedlemmen.

Johanna N och Amanda: Fixar sista PULS-fikan.

Johanna L: Tar fram mer info gällande dröjsmålsränta.

Hanna: Fixar fika till nästa möte.

Alla: Tänker över lekar till Nolle-P

Alla: Ser över stadgar och policys.

Isa: Kollar på roll-up.

24. Nästa möte

Tisdag 2016-06-07 kl 17:15-19:00.

25. Mötet avslutas

Ordförande: Isa Welander

Sekreterare: Hanna Falk

Justerare: Amanda Jönsson
